
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van:   
Verzonden: woensdag 5 oktober 2022 17:48 
Aan: Gemeente Zevenaar <Gemeente@zevenaar.nl> 
Onderwerp: hondenbelasting 
 
Geachte raad en 
 
college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Zevenaar, 
 
 
In de krant hebben ik gelezen dat de gemeente Zevenaar besloten heeft de hondenbelasting per 1-
1-2023 af te schaffen. 
 
Daarmee wordt jaarlijks een gat in de begroting geschoten van 350.000 euro. De rekening van dit 
onbezonnen besluit wordt bij de huiseigenaren neer gelegd, want die moeten meer OZB betalen. 
 
Hondenbezitters, die een huis huren, lachen zich helemaal in hun vuistje, want de huur gaat 
daardoor niet omhoog. 
 
Schande ! Zo laat u de ene burger opdraaien voor de overlast door de ander ! 
 
De argumenten om de hondenbelasting niet zo maar af te schaffen ga ik hier allemaal niet meer 
herhalen. Ik verwijs u naar bijgevoegde brief van 14 juli 2020. 
 
Laat de hondenbezitters eerst maar eens aantonen dat ze een afschaffing echt waard zijn! 
 
Al jaren is de Wilhelminalaan één grote vaalt van hondenpoep en een publieke asbak voor 
sigarettenpeuken (want roken doe je tegenwoordig op straat). 
 
De gemeentelijke grasmaaier is ook een grote ramp. Gras en poep en nu tot pap geslagen afgevallen 
blad verspreidt hij over het trottoir (kunnen passanten alsnog in de hondenpoep trappen) 
 
en soms spat het zelfs bij ons op de ramen! 
 
Waar blijft de gemeente met handhaving van de opruimplicht van hondenpoep door die 
hondenuitlaters? 
 
Daar doet de gemeente al jaren helemaal niets aan! 
 
Veel succes met uw handhavingsactie achteraf. 
 
De hondenbezitters hebben  'de buit'  reeds binnen. 
 
Groet, 
 

 
 

 
 

 



Zevenaar, 14 juli 2020 
 
Beste Marcel, Toon, 
 
In Zevenaar Post van 8 juli 2020 las ik over jullie initiatief om de hondenbelasting in de gemeente 
Zevenaar afgeschaft te krijgen. Op zich kan ik dat streven wel begrijpen maar de argumenten die 
jullie daarbij noemen, verbazen me hogelijk. Sommige zijn volgens mij ook gewoon niet waar, zoals 
het naleven van de regels door de hondenbezitters.  
Wij wonen aan een laan, die duidelijk favoriet is bij hondenuitlaters. Per uur komen hier wel 5 tot 10 
hondenuitlaters voorbij. Over het algemeen ruimt NIEMAND de poep op. Het plastic zakje aan de 
riem (als die er aan zit) is voor de show en wordt niet gebruikt. Dat iemand daadwerkelijk opruimt, is 
echt een uitzondering en kan ik tot nu toe op een hand tellen.  
Ik heb weleens mensen hierop aangesproken. Dat is me bijzonder slecht bevallen en had daar de 
hele dag last van. Zoals: gewoon niet reageren, of met rug naar je toe blijven staan, of erger 
opmerkingen: Waar bemoei je mee, daar betaal ik belasting voor.., of de hond plaste alleen, of hier 
tussen de Platanen mag je de hond wel uitlaten en dus laat ik de poep liggen. 
(Dat laatste klopt niet want gelukkig staat het bordje hondenuitlaatterrein er niet.) 
De gemeente ruimt in de openbare ruimte geen hondenpoep op. Dus heeft ze nu totaal geen 
opruimkosten. Bij het maaien van het gras tussen de bomen vliegt de stront over de stoep en de 
cabine van de grasmaaier komt helemaal vol te zitten. Wat een smeerboel. De veegmachine komt 2 
keer in de week (!!) vegen. Maar alleen de goot doen is zinloos. Soms veeg ik de stoep zelf maar 
schoon.  
Die hondenuitlaatveldjes kan de gemeente, wat mij betreft, onmiddellijk opheffen. De ligging is vaak 
totaal verkeerd: bij een buur voor de deur. En daar hoeven ze niet op te ruimen (…?) 
 
Mijn voorstel is: leer de hondenbezitters eerst dat bij een medeburger voor de deur poepen NIET 
normaal is. Poept de hond toch, ruim dan zelf de troep op! Met een plastic zakje is dat zo eenvoudig.  
De kosten van voorlichting of cursus kan de gemeente gemakkelijk bekostigen uit de 
hondenbelastingopbrengst.  
- Wordt de opruimplicht niet of onvoldoende nageleefd, verhoog dan de hondenbelasting! 
- Leeft de hondenbezitter de regels wel goed na, verlaag dan de belasting.  
Gaan uiteindelijk alle hondenbezitters zich keurig gedragen en ruimen zij de poep altijd netjes op, 
dan mag de gemeente, wat mij betreft, de hondenbelasting afschaffen.  
Om vast te stellen dat de opruimplicht (en andere regels, zoals de hond aan de lijn houden) 
voldoende wordt nageleefd, hark dan maar eens de groenstrook uit.  
Een voorbeeld uit de praktijk. Bij de Carnavalsoptocht ben ik opgehouden mijn gasten en andere 
toeschouwers te waarschuwen voor de aanwezige hondenpoep in de groenstroken tussen de 
bomen. Er is altijd wel iemand met poep aan de schoen en daarmee vervolgens het huis instapt. Wat 
een zooi en stank! Daarom hark ik zelf daags voor de Boemelparade het gras uit en ruim de poep op. 
Bij ons voor en pal aan de overkant van de laan: 2 emmers vol!! Mijn conclusie is: er wordt tot nu toe 
door de hondenuitlaters totaal niet opgeruimd. Dit in tegenstelling tot jullie bewering in de Zevenaar 
Post. Ik vind dat dit asociale gedrag niet beloond moet worden met afschaffing van de 
hondenbelasting. Met afschaffing geven we alles uit handen om dit gedrag veranderd te krijgen.  
Geef de hondenbezitter eerst de gelegenheid om zijn gedrag te veranderen. Pas dan kun je nadenken 
over afschaffing.  
Veel wijsheid toegewenst met jullie raadswerk. 
 
Vriendelijke groet, 

 
 
 




